
华泰财险附加委托人作为附加被保险人扩展条款 

兹经双方声明并同意，依据本保单保险责任、其他条款、除外条款和责任限额（包括但不

限于任何适用的责任限额）： 

本保险扩展承保被保险人根据书面协议有义务为其提供保险的任何委托方，但扩展承保范

围仅限于由被保险人的工作引起的委托人的法律责任。 

根据本扩展条款承保的任何委托人应被视为等同于被保险人，受本保单所有条款、除外条

款和责任限额的约束。 

本附加条款与保险合同有任何不一致，以本附加条款为准；其他条款保持不变。  

 

Principal as Additional Insured Extension 

It is hereby declared and agreed that subject to the Insuring Agreement and all other terms, 

exclusions and limitations of this Policy, including, without limitation, any applicable limit of 

liability: 

This Policy is extended to cover any principal to whom or to which the Insured is obligated by 

virtue of a written agreement to provide insurance for such principal, but only to the extent and 

limit of the principal’s legal liability arising out of work performed by the Insured. 

Any principal covered pursuant to this Extension will be subject to all terms, exclusions and 

limitations of this Policy, as though that party was the Insured. 

In all other respects, this Policy remains unaltered.  

 


